
 

 

Aan de Burgemeester en Wethouders van ‘s-Hertogenbosch 

             ’s-Hertogenbosch, 21 april 2015 

Schriftelijke vragen artikel 33 RvO m.b.t. de gezonde schoolkantine 

 

Geachte College, 
 
Na het aannemen van de motie Vendrik is door de overheid in 2009 het voornemen 
vastgelegd om in 2015 alle schoolkantines gezonde kantines te laten zijn. Scholen zijn zelf 
verantwoordelijk voor het aanpassen van het aanbod in hun kantine(s). In november 2012 
werd in ’s-Hertogenbosch de GroenLinks motie ‘Gezonde Scholen’ door de raad 
aangenomen. In deze motie werd ook nadrukkelijk aandacht gevraagd voor het aanbod van 
gezond voedsel op scholen en de rol die de gemeente hierbij kan spelen. Later ging onze 
gemeente ook werken met de JOGG aanpak. Ook daarbij speelt het drank- en voedsel 
gebruik van jongeren een belangrijke rol.  
 
Dinsdag 21 april was het de dag van de gezonde schoolkantine. Een deel van de Bossche 
GroenLinks fractie is op deze dag te gast geweest op een aantal VO scholen om daar de 
kantines te bezoeken. We werden hartelijk ontvangen en ons werd duidelijk dat iedere 
school die wij bezochten stappen maakt op weg naar een gezonde(re) schoolkantine. De 
richtlijnen van het voedingscentrum (70% gezond) worden echter, ondanks de inspanningen, 
nog niet overal gehaald.  
 
Ons bezoek bracht ons tot een aantal vragen: 
 

1. Op welke manier is in het kader van JOGG of anderszins een integrale aanpak van 
overgewicht bij jongeren op scholen vormgegeven? 

 
2. Op welke manier is met de scholen actief gecommuniceerd over en gewerkt aan het 

assortiment in de schoolkantines? 
 

3. Is het college bereid, nu en in de toekomst, in samenwerking met de scholen in onze 
gemeente, te (blijven) werken aan gezonde scholen voor alle kinderen, waarbij 
gezond eten en drinken in de kantine van groot belang zijn? 

 
Naast het assortiment in de kantine is het volgens de GroenLinks fractie ook een goed idee 
om een waterkraan of tap op scholen beschikbaar te hebben, liefst op het schoolplein en/of 
in de kantine. Kraanwater is gezond, goedkoop en veelal duurzaam. Uit onze bezoeken van 
21 april jl. concluderen wij ook dat scholen die een watertappunt hebben aangeven dat deze 
veelvuldig wordt gebruikt. Scholen zonder geven aan die wens uitdrukkelijk te hebben. 
 

4. Is het college bereid om in het overleg met scholen, te wijzen op de meerwaarde van 
een water kraan of tap en in de realisering daarvan, indien nodig, faciliterend op te 



treden? 
 

5. Is het College bereid om watertappunten en andere aspecten die samenhangen met 
het bereiken van een gezonde school expliciet mee te nemen in bouwplannen van 
nieuwe schoolgebouwen? 

 
namens de fractie van GroenLinks, 
 
Patrick Leenders 


